
Årsmelding Skigruppa 18-19 

Styret har denne sesongen bestått av: 

Åsmund Nordli, Morten Enger, Lars Eggen og Trond Engerbakk. 

Styret har  avviklet 3 styremøter, samt møte med komiteledere for våre renn. 

I tillegg blir det holdt  `småmøter`på telefon og i `bua`på stadion. 

Uten denne gode kommunikasjonen som vi har, så hadde vi måtte ha avviklet flere 

offisielle`møter. 

Viktige saker for oss er godt samarbeid med løypekomiteen, samt fastsette 

renndatoer og komiteer for sesongen. 

Dette var første sesongen uten at vi avholdt Nordrerennet. Det har ikke vært stor 

etterspørsel etter dette, men skulle det bli det, så skal vi selvfølgelig vurdere å 

gjenoppta dette. 

Gjennom sesongen tilbyr vi Skilek til alle barn. Dette er et populært tiltak som vi 

fortsetter med videre. Her  har vi instruktører fra egen klubb. Stor takk til disse 

ungdommene. 

På våre klubbrenn har vi veldig god deltagelse. Vi har mellom 40-50 deltagere på de 

fleste renn. Dette er meget bra! 

Røsjørennet har nok en gang lavere deltagelse en ønsket da det blir lagt  ned mye 

arbeid med dette rennet. Neste sesong blir rennet avviklet på en enklere måte. 

Takk til alle som gjør det moro å være skiglad` i Nordre. 

 

23.02.20  

For skigruppa  

Trond 


